

MATHEMATICS OF PLANET EARTH
EXHIBITION MODULES COMPETITION

MATHÉMATIQUES DE LA PLANÈTE TERRE
CONCOURS DE CRÉATION DE MODULES
D'EXPOSITION



Mathematics of Planet Earth (MPE)
invites you to enter
THE 2ND COMPETITION TO DESIGN VIRTUAL
ORPHYSICAL MUSEUM-QUALITY EXHIBITS
(MODULES)
www.mathofplanetearth.org/competition

The competition will enrich the MPE Open Source Exhibition, which provides material that can be used by museums and schools around the world. Exhibits can be hands-on physical modules, software programs, films or picture galleries.

The deadline for submissions is June 30, 2017. The first, second and third winning modules will receive respective prizes of US\$ 5 000, US\$ 2 000 and US\$ 1 000. A special prize of US\$ 2 000 will be awarded to an exhibit related to the African continent.

Mathématiques de la Planète Terre (MPT)
vous invite à participer au
2^{ÈME} CONCOURS DE CRÉATION DE MODULES
D'EXPOSITION VIRTUELS OU PHYSIQUES
www.mathofplanetearth.org/competition

Les modules enrichiront l'exposition en libre accès (Open Source) MPT, qui contient des ressources mises à la disposition des musées et des écoles partout dans le monde. Les modules peuvent prendre la forme de manipulations physiques, de logiciels, de films ou de galeries d'images.

La date limite pour participer au concours est fixée au 30 juin 2017. Les gagnants du premier, deuxième et troisième prix recevront respectivement une récompense de 5 000 USD, 2 000 USD et 1 000 USD. Un prix spécial de 2 000 USD sera attribué pour un module lié au continent africain.



Natural
Sciences
Sector

IMAGINARY
open mathematics



Mathematisches
Forschungsinstitut
Oberwolfach

